
 
 

 

ZÁPIS č. 9/23 

Ze 11. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 9.10.2023 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 11.9.2023 
4. Rozpočtové opatření č. 8 
5. Schválení servisní smlouvy garážových vrat 
6. Vyhodnocení nabídek na odvodnění budovy obchodu č.p. 26 
7. Projednání žádosti Autoškoly Rohan o využívání veřejných ploch 
8. Schválení smlouvy o poskytování služeb mobilního rozhlasu 
9. Dotazy a připomínky zastupitelů 

10. Diskuse 
11. Návrh usnesení 
12. Závěr 

 
Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 

 

K bodu 1. Starostka přivítala přítomné, zasedání bylo řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále 

jen JŘ). Je přítomno 6 zastupitelů, Eva Dušková ze zdravotních důvodů omluvena, 

zastupitelstvo je schopné usnášení.  

Hlasování: 6-0-0 

K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII.,odst.5., Jednacího řádu určeni Beneš Milan a 

Zvěřina Jan. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 11.9.2023 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 

námitky, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený.  

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje zápis ze zasedání ZO ze dne 11.9.2023 bez připomínek. 

 
K bodu 4. Starostka seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č.8. Plné znění 

rozpočtového opatření je ke stažení na úřední desce.  

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.8. 
 
 
 
 



 
 

 

K bodu 5. Starostka seznámila přítomné se servisní smlouvou a její nutnosti. Jedná o roční 

servis všech 4 vrat, plus přednostní výjezd v případě jakékoli poruchy motorů či vrat jako 

takových. Aktuálně je nutné opravit 2 vrata. Jedny v hale jsou téměř 2 roky nefunkční a je 

nutné vyměnit řídící jednotku. Druhé v hasičárně potřebují výztuž na nabouraném panelu.  

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje podpis servisní smlouvy na garážová vrata s firmou 3MONT 
Construction. 

 
 

K bodu 6. Starostka seznámila přítomné se 3 nabídkami oslovených firem pro zhotovení 

odvodnění, drenáže a zateplení soklu budovy obchodu č.p. 26, jsou jimi Tomáš Endler s.r.o., 

Florud stavební s.r.o., Jaroslav Znamínko. Výčet prací: výkopové práce, odvoz a manipulace 

s hlínou a její uložení, izolace, uzemnění, zateplení soklu, trativody, nopová fólie, dešťová 

kanalizace vč. gajgrů, obrubníky, kamenivo. Nejdražší nabídku předložila firma Florud 

stavební s.r.o. v částce 511.779 Kč. Prostřední nabídku předložila firma Jaroslav Znamínko 

v částce 509.438 Kč a nejnižší cenovou nabídku předložila firma Tomáš Endler s.r.o. v částce 

481.032 Kč. Vše jsou částky bez DPH. Zastupitelstvo obce volí tedy nejnižší nabídku firmy 

Tomáše Endlera s.r.o. jako nabídku pro kterou se bude hlasovat.  Michal Salava oznámil 

možný střet zájmů a oznámil, že se zdrží hlasování. Dalo se hlasovat.  

Hlasování: 5-0-1    

Usnesení: ZO vybírá jako nejvýhodnější nabídku pro zhotovení odvodnění budovy obchodu 
Kolínská 26 firmu Tomáš Endler s.r.o. v částce 481.032 Kč dle předložené cenové nabídky. 
 

 

K bodu 7. Starostka seznámila přítomné s žádostí Autoškoly Rohan – Tomáš Rovný a Lukáš 

Hanuš o využívání veřejných ploch. Veřejné plochy by byly využity jako cvičné plochy pro 

výuku autoškoly, konkrétně pro získání základních dovedností nutných k ovládání 

automobilu. Byly promítnuty zmíněné veřejné plochy, kterých se žádost týká. Je to cesta od 

ulice K Hájovně až ke stodole sběrného dvora, před stodolou a pak cesta k silážním jamám.  

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje vydání souhlasu s využíváním veřejných ploch Autoškole Rohan. 
 
 

K bodu 8. Starostka informovala přítomné o výhodnější nabídce na služby mobilního 

rozhlasu. V současné době obec využívá služeb firmy Munipolis. Nicméně po porovnání 

konkurenčních nabídek a po navýšení ceny služeb Munipolis na rok 2024 oproti cenám roku 

2023 jasně vyplývá, že firma Munipolis je výrazně dražší. Cena Munipolis pro rok 2024 činí  

17.880Kč bez DPH a SMS za 0,99Kč bez DPH. Firma Urbitech nabízí tyto ceny: jednorázový 

poplatek 3.990Kč bez DPH, roční poplatek 7.188Kč bez DPH a SMS za 0,79 Kč. I přes 

jednorázový poplatek činí úspora  6.702 Kč. Další roky bez jednorázové ho příplatku se bude 

úspora zvyšovat na 10.692 Kč. Nepatrný rozdíl v ceně bude znát i na zaslané SMS. Dalo se 

hlasovat. 

 

  



 
 

 

Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO opravňuje starostku k podpisu smlouvy o poskytování služeb mobilního 
rozhlasu s firmou Urbitech s.r.o. 
 
 
 
K bodu 9. Dotazy zastupitelů:  
 
Informace o postupu ve věci Dohody o vyrovnání mezi obcí a Tomášem Tůmou: 
Dne 13.9. došlo k podpisu dohody o vyrovnání a dne 27.9.2023 byla částka 3.086.387,70Kč 

obci uhrazena. Taktéž byly 5.10.2023 předány věci, které měly být na základě dohody o 

vyrovnání vydány.  Dále v této věci byla starostka obce kontaktována kriminální policií ve 

věci informování o podaném trestním oznámení a následném postupu. Trestní oznámení 

bylo již v srpnu zasláno na Státní zastupitelství v Praze anonymním oznamovatelem. Obec je 

součinná s policií, tento týden ji budou předány veškeré účetní doklady.  

 
 
K bodu 10. Diskuze:   

Dotaz na břemenné smlouvy po kanalizaci, jak to postoupilo.  
Již jsou hotové geometrické plány a připravené smlouvy. Nyní bude následovat jednání 
s ostatními starosty nad postupem a bude probíhat jednání a podepisování jednotlivých 
smluv. Vložení do akciové společnosti Vak Nymburk je plánováno v roce 2025. Máme tedy 
dostatek času vše připravit.  
 
Dotaz na připojení Osečku na nás vodovodní řad.  
Plánované spuštění provozu je na konci roku 2023. Obec musí vypsat koncesní řízení a na 
základě něho bude Vak Nymburk vodovod obci spravovat. Oseček má svůj vlastní vodojem a 
tedy za kvalitu vody si bude sám zodpovídat. Jinak bude vše ve stejném režimu jako tady u 
nás. Po 10 letech, tedy po skončení udržitelnosti projektu, bude možné stejně jako kanalizaci 
vložit do akciové společnosti Vak Nymburk.  
 
Dotaz, zda obec ví o plánovaném rozšíření společnosti Ball Aerosol Packaging CZ s.r.o. 
Starostka o ničem neví, nic s ní nebylo konzultováno. Navíc firma ani nespadá do katastru 
obce a firma tedy nemusí s obcí možné rozšíření řešit.  
 
 
 

K bodu 11. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 12. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 

na ZO a ukončila zasedání v 20:20 hodin. 

 

 

 



 
 

 

 

V Pňově-Předhradí 10.10.2023 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

 

Ověřili Beneš Milan  …………………         a          Zvěřina Jan  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


